



## Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 22-01-2024

---

### Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 22-01-2024

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Kim Doelman (vicevoorzitter), Max Grimberg, Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Jessey van Oostende, Katinka Rasch, Mike Schilder, Vince Schilder (voorzitter), Pien Swart, Suzanne Tijburg, Lyanne Zonderman (secretaris)

Afwezig: Doğukan Türk

---

### 1. Opening, vaststellen agenda

#### 1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

#### 1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Mededelingen

#### 2.1. Technische mededelingen

Er waren geen technische mededelingen.

#### 2.2. Inhoudelijke mededelingen

- Lyanne: Afspraak (studie-)loopbaanadviseur bij het Student Careers Centre van de UvA ging niet door en wordt verschoven.
- Vince: Ik heb een gesprek gehad met FSR FdW over het dan wel niet uitspreken van de FdG over politieke zaken.

### 3. Adviezen



- Ontvangen 15-01-24 Brief 24.01.005 rvb iz definitieve instemming begroting 2024 FSR Geneeskunde UvA
- Ontvangen 15-01-24 brief 24.01.015 rvb iz adviesvraag OER 2023-2024
- Ontvangen 18-01-24 reactie OC brief 24.01.015 rvb iz adviesvraag OER 2023-2024
- Ontvangen 19-01-24 Jaarplan en begroting 2024 Amsterdam UMC

#### 4. Concept notulen en actiepunten vergadering 15-01-2024

##### 4.1. Notulen en actiepunten

Vince	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. mailt Yvonne Garst over de latere startdatum (studentenraadsenquête)</li> <li>2. gaat het concept-voorstel bespreken voor de uniformisering van vergoedingen van FSR-leden van het Amsterdam UMC en deze bespreken met Xin Taphoorn</li> <li>3. neemt contact op met Jessey over de status decentrale selectie CSR</li> <li>4. gaat uitvragen bij IMS of andere geneeskundeopleidingen een loopbaanoriëntatietraject hebben</li> <li>5. stuurt de agenda op naar het OT-GEN</li> <li>6. neemt schalen mee voor de lunch actie</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> <li>2. niet gedaan</li> <li>3. gedaan</li> <li>4. gedaan</li> <li>5. gedaan</li> <li>6. lopend</li> </ol>
Kim	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. lopend</li> </ol>
Lyanne		
Katinka	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat met Mike uitzoeken wat de financieringsmogelijkheden zijn voor de pride-buttons via het Amsterdam UMC</li> <li>2. gaat vanuit PR met Mike bespreken wat het budget is voor de lunch</li> <li>3. vraagt aan de MFAS of de Epsteinbar 's ochtends gebruikt kan worden voor het maken van de lunch</li> <li>4. gaat Karen Nieuwenhuijsen mailen over wildcard</li> <li>5. gaat kijken naar huisjes voor het inwerkweekend van de SR</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> <li>2. gedaan</li> <li>3. gedaan</li> <li>4. gedaan</li> <li>5. gedaan</li> </ol>
Mike	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat met Katinka uitzoeken wat de financieringsmogelijkheden zijn voor de pride-buttons via het Amsterdam UMC</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> </ol>
Pien		
Max		
Doğukan	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo SR-enquête)</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. niet gedaan</li> </ol>

Suzanne		
Jessey	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten bij de studenten op de FSR FdG</li> <li>2. koppelt de reactie van de FSR over decentrale selectie terug aan de CSR</li> <li>3. gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of zij de contactgegevens van de beheerder van de website kan doorsturen</li> <li>4. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo SR-enquête)</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. lopend</li> <li>2. gedaan</li> <li>3. niet gedaan</li> <li>4. niet gedaan</li> </ol>
Fabiënne		
DB	1. mailt Suzanne Geerlings en Yvo Roos over de timing van de studentenraadsenquête	1. gedaan
CoBa	1. koppelt naar het MT-bachelor terug dat de mailadressen van studenten niet gebruikt kunnen worden voor het inloggen bij Prof	1. gedaan
CoMa	1. neemt contact op met CoRaad over de planning van evaluaties	1. gedaan
PR	1. gaat de verdere ideeën voor promotie uitwerken en uitvoeren (promo SR-enquête)	1. lopend
Commissievoorzitters	1. schrijven een stukje voor de website	1. gedaan
Dossierhouders		
Iedereen	1. aan Kim laten weten welke TAQT-trainingen zij interessant vinden	1. lopend

Suzanne en Mike gaan een stukje schrijven voor de website.

De notulen van de PV op 15-01-2024 zijn vastgesteld.

## 5. Dagelijks bestuur

### 5.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit DB.

### 5.2. Agenda Yvo en Suzanne (6 min)

Dinsdag 30 januari staat een formeel tweemaandelijks overleg gepland tussen de FSR en Yvo Roos (decaan) en Suzanne Geerlings (vicedecaan). Voor dit overleg moeten agendapunten afgestemd worden.

Tijdens DB-overleg is het volgende mogelijke agendapunt bedacht:

- SR-enquête
- Onderwijs als kerntaak
  - Vanuit de opleidingen Geneeskunde bestaan signalen over een verschil in prioritering tussen de taken patiëntenzorg, onderzoek en onderwijs bij personeel van het Amsterdam UMC. Het MT-bachelor heeft bij het vorige informele gesprek aangegeven dat het fijn zou zijn als de FSR de focus op onderwijs zou kunnen blijven benadrukken bij de (vice-)decaan. Bij het MT-master is matige aanwezigheid van docenten bij onderwijs gesignaleerd als symptoom van dit probleem. In het verleden zijn enkele projecten opgezet in het kader van "onderwijs als kerntaak". Ook in de facultaire begroting wordt dit onderwerp genoemd. Dit overleg kan gebruikt worden om te vragen naar de status van dit thema.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met negen stemmen voor de in deze PV afgestemde agenda voor het overleg met Yvo Roos en Suzanne Geerlings.

Vince stuurt de agenda op naar Yvo Roos en Suzanne Geerlings en voegt hieraan de mail van de SR-enquête toe.

## 6. Centrale Studentenraad

### 6.1. Stand van zaken

- Op 18-01-2024 had Jesse een CSR PV. De CSR wil dispensatie voor lessen voor leden van de medezeggenschap. Dit komt omdat vooral internationale studenten een bepaald aantal studiepunten moeten halen om door te mogen studeren. Daarnaast wil de CSR eisen van de CvB dat ze komen met een plan om de kantine bij REC "plant based by default" maken en goedkoper maken. Ze willen ook dat er een plan komt om de privébedrijven van REC kantine weg te werken en te vervangen met een interne kantine. Dit is in voorgaande jaren ook opgebracht maar aangezien de contracten pas in 2026 verlopen is er niks mee gedaan.

## 7. Commissie Bachelor

### 7.1. Stand van zaken

- Op 15-1-2024 waren Vince, Dogukan, Lyanne en Suzanne aanwezig bij informeel overleg met managementteam bachelor (MT-BA). Zij begonnen met het idee om de samenwerking tussen SR en MT-BA te evalueren, dus volgende informele overleg gaan zij tips&tops uitwisselen. Verder is verteld dat sommige recidivisten overlappend verplicht onderwijs hebben. Ulla vertelde dat het moeilijk is dit te voorkomen en dat ze zorgen dat het verplichte onderwijs van recidivisten nooit

gelijk valt met groot onderwijs (hoorcolleges etc). Als er dus overlap is kunnen de studenten wisselen met medestudenten. Zij gaan aan de recidivisten mededelen dat dit kan voorkomen. Tot slot heeft de SR medegedeeld dat veel studenten niet hun Amsterdam UMC mail hebben geactiveerd en hierdoor niet hun resultaten van de IVTG kunnen inzien. Ulla was al van plan studenten aan te sporen om hun mail te activeren voor KWM en zij zal er ook bij vertellen dat je daarmee je IVTG resultaten kan bekijken. Suzanne heeft nog verteld dat er geen Scorion link op Canvas is voor derdejaars studenten, zij zal de DSSD hierover berichten. MT-BA gaf nog aan blij te zijn met het advies over de decentrale selectie en dat zij uiterlijk mei willen beslissen wat de procedure voor 25-26 zal zijn. Tot slot willen zij bij CMI-2 het percentage wat studenten behaald hebben opzetten, zodat studenten kunnen inzien hoe goed zij hun tentamen hebben gemaakt. Dit geeft misschien wat geruststelling, omdat zij hun bezwaren pas later kunnen opgeven door de vakantie.

- Op 18 januari was Vince aanwezig bij het bachelorstudentenoverleg (BSO). De opkomst was weer zeer laag. Het communicatieplan bachelor Geneeskunde is geïntroduceerd, en er is besproken hoe het BSO kan toenemen in waarde.

## 8. Commissie Master

### 8.1. Stand van zaken

- Op 15-01-2024 was Vince aanwezig bij een evaluatiebijeenkomst coschap psychiatrie masteropleiding Geneeskunde Epicurus.  
Follow-up van de vorige evaluatie:  
De storyline ZSA wordt momenteel door ICTO bewerkt in het kader van gebruiksvriendelijkheid, rekening houdend met didactische meerwaarde. De lijst met werkplekken in de evaluatie is nog steeds niet volledig. De accorderingstijd van feedbackformulieren is verslechterd ten opzichte van een half jaar geleden. 50% van de studenten moet langer dan 28 dagen wachten op het accorderen van een formulier. Analyse per werkplek en opleider is gewenst vanuit de coördinator. De coördinator heeft het idee dat de leerwerkplekbegeleiders wel beginnen te wennen aan het aantal feedbackformulieren.  
Studenten ervaren een zeer leerzaam coschap met goede laagdrempelige begeleiding. Ook worden er voldoende leermomenten geboden en ervaren studenten veel zelfstandigheid. Het Rode Kruis Ziekenhuis en Zaans Medisch Centrum komen met name goed uit de evaluatie. Het AMC scoort ook goed, maar er is wel sprake van een grote variatie onder studenten. Coassistenten worden in het AMC niet standaard meegenomen in de dagelijkse workflow en begeleiding is dus zeer afhankelijk van de betreffende AIOS.  
Studenten verzamelen tijdens psychiatrie gemiddeld veel minder feedback dan gemiddeld voor masterfase 2. Studenten geven aan het lastig te vinden beroepsactiviteiten te herkennen binnen dit coschap. Het document "inspiratie beroepsactiviteiten" zou hierbij moeten helpen.  
Studenten hebben de behoefte aan een extra onderwijsmoment over farmacologie.

De coördinator vindt dit een uitstekend idee, en zal dit toevoegen. Afstemming met Glenn Dumont is noodzakelijk om dit goed in te vullen.

Zelfstandigheid in het Jan thoméepad (Arkin) wordt laag beoordeeld, want opvallend is omdat dit juist altijd hoog scoorde hier. Dit geldt voor het VIP-team en het FACT-team.

Heerhugowaard is geschrappt als echte locatie, dit is nog wel geschikt om 1-2 dagen mee te kijken, maar verder niet.

In het OLVG-west wordt aangegeven dat er te veel coassistenten zijn, maar wil niet terugschakelen in het aantal studenten. OLVG-west wil het probleem in de interne organisatie oplossen. Dit wordt bij de volgende evaluatie opnieuw geëvalueerd. Tot slot worden coassistenten bij Parnassia met name ingezet voor somatiek. Dit wordt opnieuw onder de aandacht gebracht bij de affiliatie.

- Op 18-01-2024 zou Mike een Special Interest Workgroup hebben. Dit is gecancelld. Zal verzet worden naar 23-5-2024.

## 8.2. Adviesvraag OER Curius+ (2 min)

Op 15 januari is de adviesvraag voor een tussentijdse wijziging van de OER-master Curius+ binnengekomen. Het betreft het aanpassen van de term "semi-arts stage" naar "senior coschap" op 13 verschillende locaties.

De achtergrond van deze wijziging is de uitvoering van de wet BIG en het verzoek van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) de term semi-arts per 1 januari 2024 niet meer te voeren. Het is niet-BIG-geregistreerde verboden om de term arts, gelijksoortige namen of een samentrekking van het woord arts te gebruiken (zoals het woord "semi-arts").

Aansluitend heeft Vince opgemerkt dat in de onderwijsregeling MD/PhD de term semi-arts ook nog vier keer wordt gevoerd. Om een latere adviesvraag voor te zijn, zou hij dit ook aan willen geven in het advies dat de FSR uitbrengt.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt negen stemmen voor het positief adviseren ten aanzien van deze tussentijdse wijziging van de OER-master Curius+.

Vince schrijft een reactie op de adviesvraag OER Curius+.

Lyanne koppelt het advies van de FSR terug naar de Raad van Bestuur.

## 8.3. Klankbordgroep curriculumevaluatie master Epicurus (15 min)

30 januari staat er een meeting gepland met de klankbordgroep die gaat over de curriculumevaluatie master Geneeskunde. Zowel de FSR als de Opleidingscommissie (OC) vindt de huidige gang van zaken ondermaats en zij zouden dit graag aankaarten bij dit gesprek.

De FSR zou graag zien dat er vaker fysiek gezeten wordt, zodat er daar plannen gemaakt worden en die bij de PV's van de FSR besproken kunnen worden indien nodig. De FSR vindt het belangrijk dat er genoeg terugkoppeling is.

De FSR gaat alvorens het aankaarten bij de klankbordgroep nog met het OC zitten om het erover te hebben.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met acht stemmen voor en één stem onthouding - voor het, in samenwerking met de OC, aankaarten van de huidige situatie bij de klankbordgroep.

Katinka koppelt de mening van de FSR terug aan de Opleidingscommissie (OC).

## 9. Commissie Medische Informatiekunde

### 9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

## 10. Taskforces

### 10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de Taskforces.

### 10.2. Stuurgroep MoFa (18 min)

Voor de verbouwing van de faculteit loopt project MoFa. Parallel daaraan loopt er een plan om het digitorium te moderniseren omdat de gemiddelde student het geen uitnodigende leeromgeving vindt. Dit dreigt nu door elkaar heen te lopen.

FSR vind het netjes om tegen Lieuwe te zeggen dat deze aanvraag voor het moderniseren van het digitorium iets is wat via de stuurgroep MoFa gaat. Via deze stuurgroep zouden de aanvragen voor dergelijke plannen op de PV van de FSR kunnen komen.

Bij stuurgroep MoFa gaat de taskforce 'faciliteiten' aangekaarten dat er wat meer vaart achter de plannen kan komen.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met negen stemmen voor het uitspreken van steun voor initiatieven voor modernisering van de faculteit die buiten de stuurgroep om plaatsvinden.

De taskforce 'faciliteiten' koppelt de mening van de FSR terug aan Lieuwe Kool.

## 11. Commissie PR

### 11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

### 11.2. Boodschappenlijstje lunch SR-enquête (12 min)

Voor de SR enquête-lunch op 14/15/16 feb heeft Katinka een boodschappenlijst gemaakt van wat de FSR zou willen maken. Er zijn lactosevrije opties, en glutenvrije opties.

De FSR mag de Epsteinbar gebruiken als ruimte om broodjes te smeren op alle drie de dagen. Donerdag moet ivm de baravond alles weer spik en span zijn om 15/15.30 u.

PR gaat bij de andere ganggenoten aangeven dat de FSR graag de Emphasiskamer gebruikt als opslag deze drie dagen.

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met negen stemmen voor de boodschappenlijst voor de lunch van de SR enquête 2024.

PR gaat de bestelling van de boodschappen voor de lunchactie plaatsen.

## 12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

Vince en Mike overleggen onderling wie van hen er 1 feb 11:30-12:30 naar stuurgroep MoFa gaat.

## 13. WVTTK en afsluiting

### 13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

### 13.2. Rondvraag

- Lyanne: 1. Voor de herziening van het inwerkboek en de overdracht in het algemeen zou ik graag hier samen met min 1 persoon per commissie dit willen oppakken. Wie vindt het leuk om zich hierbij aan te sluiten? Suzanne, Katinka, Vince en Max gaan zich bezighouden met het inwerkboek.  
2. Wie wilt er naar het NVMO congres? Vince, Mike, Jesse, Max en Katinka hebben interesse.  
3. Wie wilt er betrokken zijn bij de opzet voor next level dokter collegetour style? Lyanne gaat mailen dat Vince aansluit en de CoRaad ook geïnformeerd kan worden.
- Jesse: Magnetron is op vrijdag schoner gemaakt. Nog niet helemaal schoon, maar er zit in ieder geval geen noodles vast aan het plafond meer (Ik maak het verder schoon op maandag). Graag een magnetron bestendig deksel gebruiken bij opwarmen in de toekomst. Of we kunnen een magnetrondeksel aanschaffen.



- Katinka: 1. Ik merk dat door de organisatie van de lunch bij de SR enquête ik niet toekom aan ook iets organiseren voor evaluatieweekend; en tot nu toe heeft niemand anders dat echt op zich genomen. Ik wil graag mijn focus op 1 ding gaan leggen vanaf nu. Dat kan evaluatieweekend zijn (voor SR-enquête is veel inmiddels gedaan) of SR-enquête; maakt mij niet uit. Maar laten we even de taken verdelen. Jessey en Pien plannen een moment om over het evaluatieweekend na te denken. Zij gaan zich bezighouden met het verdere regelen van het evaluatieweekend. Iedereen gaat Pien laten weten of zij een auto beschikbaar hebben voor het evaluatieweekend.  
2. Heeft iedereen gekeken naar de opties voor huizen voor het overdrachtsweekend? Zijn we akkoord met met z'n allen in 1 huis zitten? Zijn er nog specifieke eisen waar ik verder aan moet denken? Katinka gaat mailen voor het huis voor het overdrachtsweekend.

### 13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Vince	1. gaat het concept-voorstel bespreken voor de uniformisering van vergoedingen van FSR-leden van het Amsterdam UMC en deze bespreken met Xin Taphoorn 2. stuurt de agenda op naar Yvo Roos en Suzanne Geerlings en voegt hieraan de mail van de SR-enquête toe 3. schrijft een reactie op de adviesvraag OER Curius+ 4. met Mike overleggen wie er 1 feb 11:30-12:30 naar stuurgroep MoFa gaat	
Kim	1. komt op de TAQT-trainingen terug in de groepsapp	
Lyanne	1. koppelt het advies van de FSR terug naar de Raad van Bestuur (adviesaanvraag OER Curius +) 2. gaat mailen dat Vince aansluit en de CoRaad ook geïnformeerd kan worden over next level dokter collegetour style	
Katinka	1. koppelt de mening van de FSR terug aan de Opleidingscommissie (Klankbordgroep curriculumevaluatie master Epicurus) 2. gaat mailen voor het huis voor het overdrachtsweekend	
Mike	1. gaat een stukje schrijven voor de website 2. met Vince overleggen wie er 1 feb 11:30-12:30 naar stuurgroep MoFa gaat	
Pien	1. plant met Jessey een moment om over het evaluatieweekend na te denken	
Max		

Doğukan	1. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo SR-enquête)	
Suzanne	1. gaat een stukje schrijven voor de website	
Jessey	1. gaat de borrel, georganiseerd door de CSR, promoten bij de studenten op de FSR FdG 2. gaat aan de ambtelijk secretaris van de CSR vragen of zij de contactgegevens van de beheerder van de website kan doorsturen 3. gaat collegezaalpraatjes regelen en houden (promo SR-enquête) 4. schrijft een update van de CSR, zoals mondeling toegelicht in de PV van 22-01-2024 5. plant met Pien een moment om over het evaluatieweekend na te denken	
Fabiënne		
DB		
PR	1. gaat de verdere ideeën voor promotie uitwerken en uitvoeren (promo SR-enquête) 2. gaat bij de andere ganggenoten aangeven dat de FSR graag de Emphasiskamer gebruikt als opslag deze drie dagen 3. gaat de bestelling van de boodschappen voor de lunchactie plaatsen	
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen	1. aan Kim laten weten welke TAQT-trainingen zij interessant vinden 2. gaat Pien laten weten of zij een auto beschikbaar hebben voor het evaluatieweekend	

#### 13.4. Afsluiting (20:45)